

## LKO-bestyrelsesmøde **17. oktober 2024**. Den Gule Stald 19.00 – 21.00

### REFERAT

1. Dagsorden og referat  
**Til stede var: Bo, Lene, Dorthe, Elsebet, Helle, Thomas og Flemming. Fraværende: Anna og Stina**
2. Økonomi  
**Saldo 10.603,06 kr.**
3. Fremtiden for den Gule Stald/FDGS. Orientering v/ Thomas  
**Der er afholdt første møde med forvaltningen. Det blev aftalt at kontakte konsulent Thomas Brodersen med henblik på detaljering af ombygningsprojektet. Overdragelsen af stalden drøftes med det juridiske personale i forvaltningen. Der blev nedsat en styregruppe bestående af udviklingskonsulent Lena Milo og Lene Rasmussen fra Teknisk Sekretariat. Vi stille med Helle, Finn og Thomas.**
4. Lokalforas formænd og næstformænd er indkaldt til møde 29. oktober med Mikael Smed (sædvanlige orientering). Er der noget, vi skal huske at fortælle om?  
**Helle og Flemming deltager og spørger ind til prioriteringen i facilitetsanalysen.**
5. Næste møde i lokalfora-netværket er 31. oktober. Vestmøn er vært (kantinen i Fanefjordshallen). Er der noget, vi (Flemming) skal fortælle om fra LKO?  
**Flemming og Bo deltager og opfordrer til at der udarbejdes en nærdemokratipolitik og afviser det stil lede forslag om at udpege en fælles kontaktperson for kommunens lokalfora.**
6. Kultur- og Fritidsudvalget inviterer foreninger, aftenskoler og øvrige frivillige til årsmøde torsdag den 7. november 2024 kl. 19.00-21.30 på Idrætshøjskolen Bosei, Evensølundvej 5, 4720 Præstø. Der drøftes ideer til flere fællesskaber mv og facilitetsanalysen præsenteres. SE bilag. Hvem kan deltage?  
**Helle spørger om Anna kan deltage.**
7. Nyt fra det politiske, herunder havneudvalget og netværket af lokalfora.
  - a. Flemming: økonomi og sundhed
  - b. Dorthe: Børn og unge
  - c. Thomas: økonomi (fokus på plan) samt Klima og teknik
  - d. Lene: Kultur og fritidsudvalget
  - e. Anna: Kultur og fritidsudvalget samt spørgsmål om trafik
  - f. Helle: Havneudvalget
  - g. Nyt fra lokalfora-netværket v/ Flemming og Helle  
**Intet aktuelt**
8. Hvordan bliver LKO mere synlig (udsat fra juni-mødet) v/Stina  
**Udsættes**
9. Opfølgning på tidligere drøftelse: Hvilke opgaver kan og bør LKO påtage i forhold til sociale og kulturelle arrangementer i vores lokalområde. Evt. formidling af sociale aktiviteter v/ Anna  
**Udsættes**

10. Kommende arrangementer – borgermøde el. andet

- a. Næste politiske dialogmøde i Viemose Egnshus 19. november. Hvem deltager?  
**Flest mulige bestyrelsesmedlemmer deltager. Thomas laver invitation.**
- b. Andre kommende arrangementer/borgermøder?

11. Korte orienteringspunkter

- a. Ole Hampenberg stopper i VK. Der er afskedsreception 31/10 fra 15-17. Man kan tilmelde sig senest 23/10.
- b. Henvendelse til kommunen om mulighed vedrørende renholdelse af fortove mv.  
**Vi foretager os ikke mere i den sag.**
- c. Orientering om det afholdte Interview med Mattias om VE

12. Næste møde **21. november kl. 19**

13. Evt.